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De Ruit 
 
De Ruit zit niet in het coalitieprogramma van de Provinciale Staten in Noord-Brabant. 
 
In welke mate bent u het eens met de volgende stelling 

 

 
Toelichting 
1 Ik vind het het beste als ze het hele plan van De Ruit van tafel vegen. Niet zoals in de stelling staat 

`voorlopig geen nieuwe autoweg (De Ruit)`, maar helemaal verbannen en niet meer over praten! 
1 Geeft niet het effect wat er jaren geleden beoogd werd. Dus geen oplossing voor de 

verkeerssituaties die zich nu voordoen 
2 Spaart mooie natuur 

2 Gezien de ontwikkelingen op het gebied van technologie denk ik dat het in de toekomst goed 
mogelijk is dat het aantal kilometer aan wegen dat er nu in Nederland ligt teveel is, dus dat het 
toevoegen van kilometers voor de Ruit in dat opzicht onnodig is. Misschien kan door het afketsen 
van de Ruit gekeken worden naar alternatieve manieren van vervoer en hierop meer ingezet 
worden. 

3 Probeer alle ins en outs goed tegen elkaar af te wegen. Dat er een natuurgebiedje verloren gaat is 
natuurlijk jammer maar een goed economisch klimaat is me ook wat waard. 

3 Ik sta `s ochtends in de file, maar we hebben tenminste mooie natuur. 

3 Als het nodig is moet die er ook komen. 

4 Meer bedrijven zullen zich vestigen in Laarbeek. Het zou de werkgelegenheid goed doen.  Probleem 
beekse brug opgelost.  

4 Er is te veel verkeer dat naar Eindhoven e.o. gaat over de Beekse brug   
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Toelichting 

2 Zal in kleine etappes toch doorgaan 

2 Waarschijnlijk zal er wel weer iemand over een tijdje over het project `De Ruit` beginnen. Dat Van 
Heugten er nu geen/weinig zaken meer mee heeft, neemt niet weg dat er nog meer van dat soort 
mensen zich ermee bezig houdt. Al willen we het definitief achter ons laten, ik betwijfel of dat 
mogelijk is. 

2 Je weet nooit wat er gebeurt als er weer een andere samenstelling van bestuur komt 

2 Jammer genoeg. 

2 Ik hoop van harte dat het definitief van de baan is. 

3 Er vestigen zich teveel grote bedrijven in beek en donk, dat doen ze om een reden.. 

4 Dat de ruit zoals die aangelegd zou worden van de baan is, is prima. Maar toch ligt er een probleem: 
De Lieshoutseweg/Beekseweg, die steeds drukker wordt, waar veel vrachtverkeer over rijdt en waar 
´n aantal automobilisten veel te hard rijdt. Bovendien maakt ´n deel van dat verkeer veel lawaai en 
staan er dikwijls files voor de Beekse brug.  
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Resultaten per woonplaats 
 

 
 

 

Aarle-Rixel Beek en Donk Lieshout Mariahout

Zeer mee eens 70% 32% 43% 13%

Mee eens 16% 19% 21% 25%

Neutraal 3% 18% 13% 25%

Mee oneens 12% 20% 9% 8%

Zeer mee oneens 0% 9% 11% 21%

Weet niet 0% 2% 2% 8%
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1. ‘Ik vind het een goed besluit, dat er 
voorlopig geen nieuwe autoweg wordt 

aangelegd (De Ruit) 

Aarle-Rixel Beek en Donk Lieshout Mariahout

Ja, definitief van de baan 12% 8% 5% 8%

Voorlopig wel 49% 41% 55% 42%

Nee 38% 41% 36% 42%

Weet niet 1% 10% 4% 8%

0%

10%

20%

30%

40%

50%

60%

2. Verwacht u dat het project ‘De Ruit’ 
definitief van de baan is? 


